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Protokół Nr: XX/2021 

 

Nazwa sesji:  XX zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  30.06.2021 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Wiejskim Domu Kultury w Wielkich Oczach 

Godzina rozpoczęcia:  08:43 

Godzina zakończenia:  10:28 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Stanisław Mątkowski 

2. Piotr Jacyk 

3. Ryszard Pietrucha 

4. Franciszek Bajan 

5. Zenon Kociołek 

6. Józef Litwiński 

7. Bogusława Lichacz 

8. Ryszard Osowski 

9. Waldemar Sęga 

10. Krzysztof Gujda 

11. Jan Dec 

12. Wiesław Kuterbach 

13. Antoni Mach 

14. Maria Preweda 

 

 

Przebieg obrad: 

       Otwarcie sesji 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek otworzył posiedzenie Rady Gminy Wielkie Oczy, przywitał 

radnych, Pana Wójta A. Hawrylaka, Panią Skarbnik E. Słotwińską oraz pozostałych 

zgromadzonych. 

 

1. Stwierdzenie prawomocności 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek stwierdził, iż obrady są prawomocne na 15 radnych obecnych 

było 14 (zał. Nr 1).  Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad. Pan Wójt Gminy  

A. Hawrylak złożył wniosek formalny o dodanie w punkcie nr 7 projektu uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok.  

 

2. Wniosek Wójta o dodanie punktu do porządku obrad: Projekt drugiej uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok. 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek ogłosił 5 minutową przerwę aby wprowadzić zmiany  

w porządku obrad. Po przerwie Pan Przewodniczący odczytał nowy porządek obrad. Poddano  

pod głosowanie nowy porządek obrad, który przyjęto jednogłośnie. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek poprosił o 5 minutową przerwę aby dodać ww. punkty.  

Po przerwie Pan Przewodniczący odczytał nowy porządek obrad. Poddano pod głosowanie nowy 

porządek obrad, który przyjęto jednogłośnie. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 



3 

 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. Nr 2). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

 

5. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok (zał. Nr 3). 

Pan Przewodniczący udzielił głosu udzielił głosu Panu P. Jacyk, który stwierdził, iż mamy 

wykorzystać kwoty z COVID-u do 2032 r. oraz są ubytki kamienia na drogach, dlatego też apeluje 

do Pana Wójta, aby kamień/ kruszywo zakupić. Zwrócił się z prośbą o zwołanie Komisji Finansów  

i Oświaty i zrobić sesję objazdową celem zapoznania się ze stanem dróg. Pan Przewodniczący  

Z. Kociołek zapytał Pana Przewodniczącego Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego  

i Finansów Rady Gminy Wielkie Oczy Pan P. Jacyk o opinię. Pan Przewodniczący odpowiedział, iż 

opinia jest pozytywna. Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu A. Mach, który zapytał 

odnośnie zwiększenia wydatków- punkt 3 dot. zakupu kruszywa do obsadzenia drogi gminnej na 

działce numer 243 w Łukawcu, a mianowicie gdzie jest lokalizacja ww. działki? Pan Przewodniczący 
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odpowiedział, iż jest to droga do starego SKR-u. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę  

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

Antoni Mach 

6. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego (zał. Nr 4). Dyskusji i pytań nie 

było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego podjęto jednogłośnie. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Maria Preweda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

7. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy (zał. 

Nr 5). Dyskusji i pytań nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy podjęto jednogłośnie. 

 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 
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8. Projekt drugiej uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy. 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

projekt drugiej uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego (zał. Nr 6). Pan 

Przewodniczący oddał głos Panu W. Kuterbach, który stwierdził, że na komisji było przedstawione 

jako punkt, który będzie funkcjonował poza godzinami pracy a teraz padło słowo prawdopodobnie- 

czy coś się zmieniło. Pani Skarbnik odpowiedziała, iż nie, aczkolwiek wszystko jest w toku 

organizacyjnym i nie zostało ostatecznie ustalone, ale będzie to po godzinie 15:00. Pan 

Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu P. Jacyk, który zapytał, czy będzie to osoba zatrudniona 

z zewnątrz czy pracownik pracujący w tut. Urzędzie oraz czy jest opracowany harmonogram pracy 

osoby zatrudnionej na ww. stanowisko. Pan Wójt A. Hawrylak odpowiedział, iż ma być to osoba 

zatrudniona na umowę zlecenie pracująca w tut. Urzędu, która będzie pracowała po godzinach 

pracy- po wstępnych ustaleniach od 15:15 do 17:15 przez 5 dni w tygodniu (poniedziałek- piątek), 

aczkolwiek szczegółowe informacje będą zamieszone w internecie. Pani Skarbnik powiedziała, iż 

pracownik na ww. stanowisku może być w tym czasie w terenie w miejscu danej nieruchomości, 

dlatego też wskazane jest wcześniejsze umówienie telefoniczne. Poddano uchwałę pod 

głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok podjęto 

jednogłośnie. 

 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 
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9. Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego 

oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Kierownikowi Referatu Inwestycji, Zamówień 

publicznych, Geodezji, Rolnictwa i Gospodarki komunalnej Panu Mariuszowi Janeczko, który 

przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. Dyskusji i pytań nie 

było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie określenia wzoru wniosku  

o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego przyjęto jednogłośnie. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Maria Preweda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

10. Projekt uchwały w sprawie nadania imienia Przedszkolu w Wielkich Oczach w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Wielkich Oczach. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Dyrektor Gminnego Zespołu Administracyjno- 

Ekonomicznego Szkół Pani A. Juraszek, która przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania 

imienia Przedszkolu w Wielkich Oczach w Zespole Szkolno- Przedszkolnym w Wielkich Oczach. Pan 

A. Mach zapytał czy to Mały Książe autorstwa Antoine de Saint-Exupéry. Pani Dyrektor Gminnego 

Zespołu Administracyjno- Ekonomicznego Szkół Pani A. Juraszek odpowiedziała, że tak. Poddano 

uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie nadania imienia Przedszkolu w Wielkich Oczach  

w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Wielkich Oczach przyjęto jednogłośnie. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

 

11. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków. 

  

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Kierownikowi Referatu Inwestycji, Zamówień 

publicznych, Geodezji, Rolnictwa i Gospodarki komunalnej Panu Mariuszowi Janeczko, który 

przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków. Pan Przewodniczący Komisji ds. Samorządu, Wychowania, Oświaty, 

Kultury, Opieki Społecznej, Ładu i Porządku Publicznego Rady Gminy Wielkie Oczy Pan A. Mach 

powiedział, iż na ostatnim posiedzeniu Komisji z udziałem radcy prawnego członkowie Komisji 

zaopiniowali ww. projekt uchwały pozytywnie. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę  

w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków przyjęto 

większością głosów. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 10 71,43% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 4 28,57% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 
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Antoni Mach Jestem za 

Józef Litwiński Wstrzymuję się 

Waldemar Sęga Jestem za 

Piotr Jacyk Wstrzymuję się 

Jan Dec Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Wiesław Kuterbach Wstrzymuję się 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Osowski Wstrzymuję się 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

12. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności między sesjami. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu Wójtowi A. Hawrylak, który powiedział, że od 

ostatniej sesji, która odbyła się 30.04.2021 r. do dziś zostały podpisane akty notarialne na sprzedaż 

działek gminnych. Ponadto Pan Wójt A. Hawrylak uczestniczył w następujących wydarzeniach, tj.: 

w Komisjach Rady Gminy Wielkie Oczy, w zebraniach wyborczych Ochotniczych Straży Pożarnych, 

w spotkaniu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Lubaczowie, w spotkaniu 

lokalnej grupy działania, w obchodach Dnia Straży Granicznej przy Pięciu Sosnach,  w pracach nad 

projektami dotyczącymi budowy dróg oraz termomodernizację Ośrodka Zdrowia w Łukawcu. Pan 

Wójt A. Hawrylak złożył serdeczne podziękowania oraz gratulację dla Pań z Koła Gospodyń 

Wiejskich z Kobylnicy Ruskiej za osiągnięcia i reprezentację Gminy Wielkie Oczy oraz powiatu 

lubaczowskiego na dniach otwartych Drzwi Podkarpackiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego. Pan 

Przewodniczący Z. Kociołek w imieniu Rady Gminy Wielkie Oczy dołączył gratulacje dla Pań z KGW 

Kobylnicy Ruskiej. 

 

Osoby proszące o głos 

Zenon Kociołek 

 

13. Wnioski i interpelacje radnych. 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu R. Osowskiego, który zwrócił się z problemem, 

a mianowicie  aby do następnej sesji przygotować uchwałę o przeznaczeniu stosownej kwoty  

w celu wymiany wyeksploatowanych, amortyzujących na naprawę placu zabaw. Pan R. Osowski 

nadmienił, iż temat nie jest nowy i pojawił się on już na posiedzeniu sesji w poprzednim roku.  

W 2019 r. pisał intrerpelację, w której Gmina odpowiedziała, iż wystąpi o ofertę wymiany 

wyeksploatowanych elementów. Ze względu na to, że ta część, która była rozbierana na czas 

budowy nowego przedszkola jest w stanie fatalnym, natomiast druga część, która nie była 

rozbierana również jest w złym stanie, aczkolwiek nadającym się do użytkowania. Podobna 

sytuacja ma miejsce na placu zabaw w Łukawcu. Pan Wójt A. Hawrylak zgodził się z Panem  

R. Osowskim- należy zadbać o bezpieczeństwo dzieci i wykonać takie prace. Wstępnie rozeznanie 

wskazuje, iż koszt naprawy placu zabaw wyniósłby około 50 000,00 zł. Pan Przewodniczący  

Z. Kociołek oddał głos Panu P. Jacyk, który ponowił swoją wcześniejszą prośbę dot. sesji 

objazdowej. Druga sprawa poruszona przez Pana P. Jacyk dot. wniosków i interpelacji radnych, a 

mianowicie mieszkańcy zgłaszali aby wszystkie interpelacje oraz odpowiedzi były zamieszczane na 

Biuletynie Informacji Publicznej. Następnie Pan P. Jacyk stwierdził, iż należałoby kupować droższe 
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wyposażenia na plac zabaw (krzesełka), gdyż pod wpływem promieni słonecznych pękają bądź 

rozsypują się. Zakupy te będą efektywniejsze w postaci dłuższego stanu użytkowania. Pan P. Jacyk 

również wspomniał o naprawach dróg dojazdowych, którzy nie mają utwardzonych odcinków dróg 

do Pana Bawłowicza, Ciukało, Szylara, Paryniaka. Pan S. Mątkowski zgłaszał, iż most w Skolinie 

wymaga remontu, co wiadomo w tej sprawie oraz kiedy zostaną usunięte zniszczenia po geofizyce. 

Pan Wójt A. Hawrylak odpowiedział, iż ubytki, które tam były zostały załatane. Jednakże most jest 

w złym stanie i w niedalekiej przyszłości zostanie naprawiony. Natomiast na pytanie dot. geofizyki 

odpowiedział Pan M. Janeczko, który powiedział, że zostały podpisane protokoły i czekamy na 

przelew środków. Następnie jeżeli środki wpłyną będziemy sukcesywnie naprawiać zniszczone 

drogi według harmonogramu. Pan Przewodniczący oddał głos Panu F. Bajan, który popiera Pana  

P. Jacyk odnośnie sesji objazdowej dróg. Dotyczy to również wcześniej zgłaszanej drogi 

powiatowej. Pan F. Bajan powiedział, że jeżeli chodzi o działki pod inwestycje to nie podawać tylko 

numerów działek, ale podawać lokalizację. Rozpoczęła się dyskusja nt. naprawy placów zabaw. 

Pani B. Lichacz podziękowała za wykonany plac zabaw w Łukawcu na „Tarnawskie”. Pan 

Przewodniczący Z. Kociołek zapytał kiedy zacznie się remont boiska w Łukawcu i kiedy będzie 

przetarg na Ośrodek Zdrowia. Pan Wójt A. Hawrylak odpowiedział, iż plac budowy na remont płyty 

boiska jest już oddany i czekamy na wykonawcę. Zgodnie z umową mają ją wykonać do listopada. 

Natomiast jeżeli chodzi o Ośrodek Zdrowia jest już pełna dokumentacja i będzie ogłoszony 

przetarg. Pan F. Bajan wspomniał, że jeżeli chodzi o reprezentacje naszej Gminy oprócz KGW  

w Kobylnicy Ruskiej laureatem był również sołtys z Majdanu Lipowieckiego, któremu również 

gratulujemy. Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos sołtysowi z Kobylnicy Ruskiej Pan M. Junik, 

który przedstawił sytuację wandalizmu na wsi Kobylnica Ruska. Rozpoczęła się dyskusja odnośnie 

różnych spraw. 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

Stanisław Mątkowski 

 

14. Zakończenie obrad 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 10:28. 

 


